



## HKUST Staff Association - Staff Christmas Party 2020

### 科大教職員協會 - 聖誕聯歡會 2020

**Date:** 15 December 2020 (Tuesday)  
日期：2020年12月15日（星期二）

**Time:** 1:00 p.m.- 2:00 p.m.  
時間：下午1時至2時

**Format: Zoom** (joining link & password will be emailed to registered participants by 12 Dec.)  
形式：**Zoom** (登入連結及密碼將在2020年12月12日之前電郵予已登記之參加者)

**Program:** Games, lucky draw\*, special programs  
節目：遊戲、抽獎\*、特備節目

\* **Lucky draw participants/winners must be present at the online party.** For details, please refer to the online registration form.

\* **抽獎參加/得獎者須出席網上聯歡會，詳情請參閱網上報名表格。**

**Fee:** Free of charge for all HKUST staff  
收費：全體科大教職員皆可免費參加

**Quota:** 400 staff, first-come-first-served  
名額：400位同事，先到先得。

**Registration:** 9 am on 23 Nov to 5 pm on 4 Dec. online with your ITSC email account  
報名：請於**11月23日上午9時至12月4日下午5時**以你的ITSC電郵戶口於網上登記：

[https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_0c6crGw55IRFvdb](https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_0c6crGw55IRFvdb)

Non-SA members are welcome to join Staff Association to enjoy member benefits. Annual membership fee is \$30. Application form can be downloaded from the link below:

歡迎各位教職員加入本會，享用各項會員福利。會員年費為\$30，申請表格可於此網頁下載：

[http://staff.ust.hk/membership\\_form.html](http://staff.ust.hk/membership_form.html)